
d. 7. juni 2024

Indkaldelse til møde i skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 11. juni 2024, kl.17-19

Meddelelser fra:

Formanden: Mette takker af efter 6 gode år.
Karina deltog i kvartalsmødet. Hovedpunktet på dagsorde
nen var specialområdet.
MO har hørt at politikkerne ikke har travlt med at få det 
gennemført.
DGI udeskole
Der var en ude og fortælle om det at søge fonde. 
Chrombook - efter sommerferien.
Hannes/Østerild skole - hvor mange matrikler har de i det 
nye skoleår.
Skole & Forældre kurser til de nye bestyrelsesmedlemmer.

Elevrådet: Quiz her de næste par dage.
MO vil være elevråds kontaktlærer næste år.

Skolelederen:
Der er lavet en økonomi aftale mellem kommunerne og fol
ketinget. Men vi mærker det ikke så meget da vi samtidig 
har faldende børnetal i kommunen, som der trækker den 
anden vej.
Pæd. Studerende kommer ikke alligevel pr. 1.6.24 hun 
sprang fra sit studie.
Jeanette sagde sit job op i går. - Vi har slået stillingen op - 
der er sidste ansøgningsfrist mandag den 24.6 og samta
lerne bliver onsdag den 26.6

Dagsorden:

1. Fredsvalg - orientering om proces



Vi er glade for at vi kunne lave et fredsvalg - der var en god 
dialog mellem bestyrelsesmedlemmerne, og de fik hurtigt af
talt hvem der skulle sidde i bestyrelsen og hvem der skulle 
være suppleanter.

2. Vi kigger frem mod ny skolebestyrelsesperiode - kommende 
arbejdsopgaver for den nye skolebestyrelse - drøftelse

• Idræt og bad
• Grundlæggende forventninger for bestyrelsesmedlemmer
• Forventnings afstemning for bestyrelsens opgaver
• Værdigrundlag
• Din skole
• Økonomi
• FE - arbejdsdag for forældre til at hjælpe med praktiske 

opgaver ude og inde.
• TLH - hvad gør vi?
• Principper
• Barnets lov
• Ny reviderede børnesyn
• Ferie - fravær - opfølgning på lektie.
• Lejrture
• Meddelelsesbog

3. Dato for det første bestyrelsesmøde i august - drøftelse
• Informationen der skal gives til alle forældremøder skal 

kordineres så alle får den samme info.
• Den nye bestyrelse klædes på til at sidde i bestyrelsen.
• 19.8.24 kl. 17.00 - 19.00

4. Oversigt over initiativers ikrafttrædelse ifm. folkeskolerefor
men - orientering

5. Evaluering af skolefest - drøftelse
• Elevrådet - syntes det var en god skolefest med masser 

af aktiviteter. Det var fedt at være sammen med ven
nerne.

• Det kunne være fint at det var mere samlet, for at kunne 
mærke at vi er mange samlet - fællesskabet.

• Der var også udtryk for at det var rigtig fint at vi var 
rundt omkring.

• I gamle dage da vi spiste i hallen gav en



fællesskabsfølelse.
• Der kunne måske sættes 2 telte op i skolegården
• Man kunne også sidde i klasserne og spise sammen.
• Maden i år var fint - det var ikke for dyrt.
• De ansatte var meget mere synlige i år.
• Slikboden - kunne skolebestyrelsen ikke stå der sammen 

med en ansat?
• Næste år kommer skolefesten til at tigge den 4.6.25

6. Skoleårets planlægning og skoleplan - status
• Mo gennemgår hvad vi har haft af punkter i dette års 

skoleplanlægning.

7. Økonomisk - orientering
• Vi har stadig en forventning om at lande på ca. 450.000 

kr. i underskud ved udgangen af dette budgetår.

8. Eventuelt (5 minutter)

Næste bestyrelsesmøde: D19.8.24 Kl. 17 - 19

NB! Der vil i dagens anledning være let traktement, der kan klare den værste sult.


